
Zápis z  jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 03 / 2016 

 
Datum:   16. 3. 2016, 14:00 
Místo konání:  Loděnice ČVK Praha 
Přítomni:    D. Macháček, P. Hlídek, Z. Pecka, V. Chalupa, V. Burda 
Předsedové komisí : Z. Norková, R. Vondrák, Z. Mejstřík, P. Janák, P. Fojtík, M. Lorenc 
 

 

Omluveni :  M. Kurfirst, J. Poláček, M. Možný 
Trenéři :  V. Kučera, F. Koudela,  
CŽV :  J. Svoboda 
GS :    J. Johánek  
Hosté :   Z. Paroulek  
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace. 
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J. Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Lukš 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému vytvoření sdružení Račic s dalšími obcemi z důvodu získání evropských 
dotací 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
05/01/2015 Připravit podklady pro projednání usnesení doporučení KK na VH ČVS konané 18. 4. 2015  
Bude vypracována zpráva pro VH. 
Termín: průběžně 
odpovídá: J. Johánek 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Informaci podal J. Johánek.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek  
 
02/06/2015 Specifikovat okruh témat a komunikační kanály pro zlepšení komunikace P-ČVS s předsedy klubů 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst   
 
04/06/2015 Připravit doplněné a připomínky k platné strategii ČVS 
Splněno 
Termín: únor 2016 
odpovídá:  členové P-ČVS   
 
05/06/2015 Připravit náplň a personální obsazení marketingové komise ČVS 
Odloženo, úkol trvá 
Termín: duben 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, místopředsedové P-ČVS   
 
01/09/2015 zajistit další jednoho člena DK k doplnění na konečný počet 5  
Navržen Pavel Janda a následně schválen  
Termín: březen 2016  
odpovídá: Z. Pecka  
 
02/09/2015 vytvořit organizační schéma NOC VS, z. s. + SC Račice a. s. 
Úkol zůstává – bylo rozesláno členům P-ČVS a bude dokončeno příště. 
Termín: duben 2016 
odpovídá:  M. Kurfirst 



 
04/09/2015 navrhnout témata novelizace ŘZV a stanov v závislosti na „současných trendech“ 
Informaci k novele stanov podal informaci D. Macháček, k novele ŘZV podal informaci R. Vondrák. Bude finalizováno 
a rozesláno s materiály VH.  
Splněno 
Termín: březen 2016 
odpovídá:  V. Burda, R. Ondrák, V. Chalupa, J. Johánek 
 
01/11/2015 iniciovat setkání s M. Slabejem administrátory největších regat. Následně otestovat systém Sportis 
off-line formou „papírové regaty“ 
Podmínky upřesněny, systém se dokončuje, testování proběhne 17. 3. 2016 
Termín: březen 2016 
odpovídá:  V. Burda, R. Ondrák 
 
02/11/2015 pro sezónu 2017 připravit termínovku tak, aby se v létě veslovalo co nejdéle 
Termín: 2016 
odpovídá:  R. Vondrák  
 
03/12/2015 Připravit informaci pro kluby týkající se ubytování v Račicích v roce 2016 (mechanismus rezervace, 
krácení požadavků, termíny uzávěrek, ceny… ) 
Projednáno s kluby na poradách v oblastech a bude upřesněno příště. 
Termín: duben 2016 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
04/12/2015  Ve spolupráci s P. Blechou připravit vrácení lodí do státní loděnice, provést inventuru a návrh na 
rozdělení lodí ČVS 
Inventura provedena, přijímají se žádosti o zapůjčení lodí do klubů. Seznam lodí k zapůjčení bude rozeslán do klubů. 
O zapůjčení lodí rozhodne V. Chalupa 25. 2. 2016. 
Splněno 
Termín: březen 2016 
odpovídá:  V. Chalupa 
 
05/12/2015  Připravit záměr a případně návrh na vytvoření pro „ústředního trenéra nejmladších veslařů“ 
Probíhá 
Termín: březen 2016 
odpovídá:  M. Kurfirst, J. Lukš 
 
02/13/2015 Připravit nominaci doprovodu a zabezpečení na akce roku 2016 
Odloženo. Do konce března. 
Termín: březen 2016 
odpovídá:  V. Chalupa, V. Kučera, P. Škvor, J. Svoboda 
 
03/13/2015 Připravit vyhodnocení projektu „Přijď veslovat“ z hlediska členské základny, vývoje výkonnosti, 
přechod do vyšších kategorií apod.  
V. Kučera provedl zhodnocení. Projekt má rozhodně kladný vliv na počty závodníků, vývoj výkonnosti je v různých 
kategoriích různý.  
Splněno 
Termín: březen 2016 
odpovídá:  V. Kučera. R. Vondrák 
 
05/13/2015 Dát na web půjčovnu lodí se seznamem zapůjčených lodí  
Splněno 
Termín: únor 2016 
odpovídá:  V. Chalupa 
 
02/01/2016 Projednat a finalizovat rozpočet U-23  
Splněno 
Termín: březen 
odpovídá:  D. Macháček, J. Johánek, P. Škvor, J. Svoboda  
 
02/02/2016 Oslovit veslařské svazy Rakouska, (Slovinska) s nabídkou účasti jejich družstva na závodech 
CEFTA 2016 (doplnění do plného startovního pole) 
Splněno 
Termín: březen 
Odpovídá:  J. Johánek  
 



03/01/2016 Oslovit veslařské svazy Rakouska, (Slovinska) s nabídkou účasti jejich družstva na závodech 
CEFTA 2016 (doplnění do plného startovního pole) 
Termín: květen 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS; 
2. Přidělení pořadatelství ergoregat na sezónu 2016/2017 :  

a. I. kolo     Bohemians Praha 
b. II. kolo    Ústí nad Labem – Tyflocentrum / Spartak Boletice 
c. III. kolo   USK Pardubice  
d. MČR       Hodonín 

   
3. ČVS potvrzuje uvedené změny ustanovení o společenstvích a bodování v kategoriích žactva a dorostu v CVVS. 

Pouze v kategorii žactva bude bodováno společenství polovinou bodů namísto bodů žádných. Opravené CVVS 
bude zveřejněno na webu.  

4. Mgr. Pavla Jandu členem DK ČVS 
5. Návrh změny ŘZV, který bude předložen VH ČVS 
6. Návrh změny stanov, který bude předložen VH ČVS 
7. Doporučuje návrh VK Hodonín na udělení čestného členství ČVS M. Hatalovi 
8. Nepodporuje návrh TJ Jiskra Třeboň na změnu ŘZV 
9. Nepodporuje návrh ČVK Praha na změnu ŘZV 
10. Schvaluje zapůjčení lodí dle návrhu V. Chalupy 
11. Kritéria pro výběr na regatu CEFTA  
12. Kritéria pro výběr do juniorské reprezentace 
13. Plán SCM na rok 2016 
14. Příspěvek na zahraniční VT Š. Havlíčka ve výši 20.000,- Kč z rozpočtu U23 
15. Rozpočet U23 na rok 2016 
16. Jednací řád VH ČVS konané 10.4.2016 
17. Nominaci vrchních rozhodčích na regaty ČVS 2016  
18. Rezervaci bytu v Riu během veslařských soutěží OH pro potřeby závodníků a doprovodu z důvodu špatné dopravní 

situace a dopoledních termínů závodů  
19. Poskytnutí příspěvku na studium 11.000,- Kč O. Vetešníkovi za získání trenérské licence A 
20. Spolufinancování 50% nákladů sparingpartnerů O. Synka ( M2- Lapáček, Makovička ) na VT v Gavirate z Programu 

I (880,00 EUR ). Druhá polovina bude hrazena z financí ČOV na přípravu O. Synka.  
21. Nákup 115 ks záchranných vest a 40 ks náhradních patron pro mládež do 15 let ze společných financí, které má 

ČVS alokováno z loterijních financí ČOV. Zatím probíhá jednání s výrobcem GeTek Ltd.. Nákup bude proveden až 
po otestování vzorků a dojednání konečné ceny. P-ČVS bude informováno.  

21. P-ČVS na základě diskuse s kluby schválilo změnu CVVS 2016 a to následovně: 
       Zrušeno: „V kategorii mladšího a staršího žactva nebodují posádky, které jsou společenstvím. Ostatní posádky 

získávají body dle pořadí bez započítání umístění posádek tvořících společenství.“ Nové znění: „Posádky 
kategorie mladšího a staršího žactva, které tvoří společenství, získávají polovinu bodů dle bodovacích tabulek.“ 

 
 

Informace : 
 

1. J. Johánek  – o inspekční cestě do Rio de Janeiro 
2. V. Kučera – o zimním VT juniorského týmu 
3. V. Kučera – o testování ANP a víkendovém VT širšího reprezentačního týmu 
4. D. Macháček – o jednání federací FISA v Londýně. Projednávaly se návrhy na disciplíny na OH 2020.  

Bude 7 mužských a 7 ženských disciplín.  
5. D. Macháček – podána žádost o pořadatelství na FISA Masters 2019. Bude se rozhodovat až na kongresu 

v Rotterdamu. Jsou další dva zájemci. 
6. D. Macháček – finalizujeme přihlášku pořadatelství na MSJ 2018 – není zatím konkurent 
7. D. Macháček – poslední víkend v říjnu proběhne v Praze setkání evropských federací – pořádáme 
8. D. Macháček – proběhlo jednání se třemi kandidáty. Ani jeden nenaplnil 100% očekávání. Zatím není 

rozhodnuto. Hledáme dál.  
9. D. Macháček – KK se zabývala financováním startu závodníkům  
10. V. Chalupa – o ukončení závodní činnosti v reprezentaci - J. Houska, J. Pilc  
11. V. Chalupa – o přípravě posádek 
12. V. Chalupa – o přípravě olympijského parku na Lipně  
13. V. Kučera – o omezení nákupu materiálu z Programu II. – v klubových rozpočtech bude max. 50%  

 

Další P-ČVS proběhne ve středu 10. 04. 2016 v 8.30 v zasedací místnosti  Sportcentra Račice - bez pozvánky. 
 



Zapsal: J. Johánek 16. 3. 2016 


